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• GGI:s möte öppnades av Per Moen. 

• Val av justerare. Styrelsen valde Susanne Rönnberg.  

• Föregående protokoll, skrevs av Per som sekreterare och ska läggas ut på laget.se 
av Monica.
- Nisse kontaktar Sven om ett fat för småskrot som ska ställas vid skrotinsamlingen.

• Byastugan.
- Nisse köper in skivor för åtta fönster, så att vi kan få lägre uppvärmningskostnad. 
Lämpliga skivor är 1.20 m x 2.40 m, som passar till fönstren. Yngve kollar på sin 
arbetsplats och meddelar Nisse om lämpliga skivor före inköp.
- Isolering av murhålet, Yngve avtalar tid med Per för att åtgärda detta.
-Fönster på byastugan lagas till våren.
- Gungställningen vid byastugan är skrotad.

• Ekonomi, ca 111 000:- i kassan. Plåt på gaveln är betald, inkomst från julbord          
4 688:- inkommit och pensionspengar från Folksam till Bönans dagis som lades ned 
år 2007 utbetalt dec 2022 inkommit 21 837:- som överförts till GGI. Elförbrukning 
ca 7 000 kwh/år.
-Bidragsansökan: Postkodstiftelsen, Kommunens driftsbidrag ca 2 500:- ska 
kompletteras med verksamhetsberättelse och balansräkning. Bo, Per och Ingrid 
kontaktar Nisse och tittar på det digitala ansökningsformuläret. Kontaktperson på 
registerutdrag hos Bolagsstiftelsen ska ändras från Sven – Bo, Per och Ingrid tar 
ansvar för detta. Enligt radions nyheter idag finns förslag om att Civilförsvaret ska 
satsa på byastugor för att boende i närheten ska kunna träffas där inför långa 
elavbrott eller vid problem med vattenförsörjningen.

• Ansvarsgrupperna. Ingrid har kontaktat nya i byn och placerat in dem i 
ansvarsgrupper, de bjuds på julmat i dec. Andreas placerad i grupp 4, Samuel i grupp 
3 (samma grupp som Hilde), Lisa, Johannes grupp 1.

• Verksamhet sedan sist och kommande. 
-Julbord genomfördes, men till ett annat år bör vi tänka på vid planeringen av julbord
att tillfälligt höja kreditgränsen, vara tydlig med att beställa skivad skinka (ej skivad 
skinka från förpackningar, som blir dyrare), ej små sillburkar.
-Pajbuffé fredagen den 3 februari kl 19:00, det blir hemmagjorda pajer.
-Årsmötet torsdagen den 9 februari kl 19:30, styrelsen träffas kl 18:30. Susanne 
skickar ut digitalt kallelse och dagordning, senast 25 januari. Per delar ut kallelse och



dagordning i postlådor till de som vill få det i pappersex. Prisuppgift för Hyra 
byastugan lilla salen + kök (nu 300:-) eller lilla och stora salen + kök (400:-) beslutas
på årsmötet, föreslaget som tilläggstext att föreningens medlemmar får hyra lokalen. 
GGI bjuder på fika, Nisse köper semlor. Monica skriver verksamhetsberättelse, Nisse
påminner revisorer, skriver kassarapport & revisionsberättelse. Konstituerande 
styrelsemöte efter årsmötet.
-Styrelsemöte onsdagen den 22 mars kl 19:30.
-Grannsamverkan fungerar bra.
- Angående älgslakteri för Gunsmark och Grimsmark jaktlag ska representanter från 
jaktlagen göra två studiebesök hos andra jaktlag för att se hur de ordnat älgslakteri. 
Till årsmötet ska en skiss visas på förslaget.
- Busskuren i Grimsmark för södergående trafik ska få fönsterglugg.
-Vårstädning torsdagen den 25 maj. 
-Vårbrev ska skickas ut.

• Övriga frågor och ev information. 
- Den 18 maj var det auktion av det som fanns på byastugans vind. Det blev kvar 7 st
spegeldörrar, varav 3 med dörrkarm. De utannonserades inte, styrelsen beslutade 
att spegeldörrarna skulle bortskänkas mot avhämtning. De finns inte längre kvar på 
bron mot snickeriet, så vi har blivit av med dem.
-Aktuella stadgar finns utlagt på laget.se och Susanne tar bort de gamla stadgarna 
som finns där.
-Ingrid överlämnar en gåva på 1 000:- från GGI till de nyblivna föräldrarna Hilde 
och Samuel, som har fått en son.
-En minnesgåva på 250:- från GGI överlämnas inför begravning av Erik Lindmark. 
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